
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 03/2023

Aika: 23.1.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A346

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen (etänä, saapui kohdassa 6)

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
Ilari Ristikankare (poistui kohdassa 6)

Sara Siivola (poistui kokoustauon aikana)

Owen Hopeaketo (poistui kokoustauon aikana)

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.13.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Markku ja Markus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Vieraina ISOvastaava ‘23 ja TEK:in edustus.

Elias ilmoitti, että eväänä on Fantaa, gluteenittomia digestive-keksejä, Fisherman’s

Friendejä ja baby-porkkanoita. Tämän lisäksi eväinä on TEK:in herkut (kokouseväät siis).

Siirryttiin kohtaan 12.1.

6. Kuulumiskierros



Palattiin kohdasta 12.1.

Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Inkeri: Kuuluu hyvää, perjantaina oli ollut pikkujoulut (SIC!), se oli mennyt hyvin.

Elias: Hyvää kuuluu, vaikka kiirettä pitää. Huoltoyhtiö korjasi vessan karmin alle puolessa

vuorokaudessa. Teekkarispeksi on ja voi. Tänään treenit suoraan kokouksen jälkeen.

Allan: Kuuluu hyvää, vähän jumissa eilispäivän treeneistä. Hallitushengailu lauantaina oli

hauska, Martsu teki sinne kakun ja se oli hyvää (public praising).

Eetu: Kalenteri on ollut aika täynnä tällä viikolla. Odottaa innolla huomista killanvaihtoa.

Inka: Kuuluu ihan ok. Puoliksi kipeenä, mutta on päättänyt, että ei ole kipeä ja siispä

treenannut. Tämän takia luultavasti on pian taas kipeänä. Innoissaan käyttiskurssista.

Kerttu: Maanantainen maanantai, seuraa vartalonsa tuntoaistia huominen huomioon

ottaen. Huominen haluttaa.

Martsu: Menee hyvin, mukavaa, kun hallitus oli hengailemassa lauantaina – emännöinti on

kivaa. Halusi manifestoida tässä vaiheessa, että  “tää on mun vuosi”. Asiasta kuulemma saa

muistuttaa syksyllä, kun alkaa painamaan.

Markku: Kuuluu hyvää, oli töissä ja siellä oli kiire. Tilasi viikonloppuna ensimmäistä kertaa

ruokatilauksen netissä ja vertaili S- ja K-ryhmää keskenään. S-ryhmä oli selvästi halvempi.

Innoissaan huomisesta.

Markus: Ihan hyvää kuuluu, palautuu juuri ITMK:n talvipäiviltä.

Tuomas: Tuntuu, kuin olisi 73-vuotias. Muuten kuuluu ihan hyvää, kiireitä on pitänyt.

Sopimuksia on tehty ja palavereja pidetty.

Ilari: Menossa ITMK kokoukseen tämän jälkeen, hyvin menee.

Ilari poistui kokouksesta ajassa 16.31.

Anni saapui kokoukseen ajassa 16.32.

Anni: Saapui kymmenen (10) minuuttia sitten takaisin kotiin Tokiosta, edelleen viimeiset

kaksi (2) viikkoa jäljellä vaihtoa. On mukavaa, kun ei ole vastuita enää siellä päässä.

Owen [käännetty]: TEK:in kansainvälisten opiskelijoiden yhdyshenkilö Otaniemessä,

hyvin menee. Oli ollut nelipäiväisellä mökkireissulla kouluttautumassa. Palautuminen

kesti viisi (5) päivää, eikä hän edes ollut nauttinut alkoholia.

Sara: TEK:in suomenkielisten opiskelijoiden yhdyshenkilö Otaniemessä. Tänään on ollut

luentoja 8-16, ja tämä on hänen vuoden ensimmäinen hallituksen kokouksensa, jee!

Siirryttiin kohtaan 10.1.

7. Hyväksyttävät laskut

Palattiin kohdasta 10.1.



Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Eetu Heiskanen Hallituksen kokouseväät 17.1.2023 9,49 € Hyväksytty

Milja Parviainen Kalenteri Olkkarille, OTMK budusta 17,95 € Hyväksytty

Aarne Talvela Phuksiryhmähengailu 14.1.2022 (ryhmä 8) 30,00 € Hyväksytty

Ilari Ristikankare Tietokillan vuosijuhlien edustus 17.2. 71,25 € Hyväksytty

Eetu Heiskanen KY vujuedustus 3.2.2023 75,00 € Hyväksytty

Maria Toivainen
Tietokillan vuosijuhlien edustus 17.2. Sovittu
75% korvaus hinnasta (95€). 71,25 € Hyväksytty

Niklas Koskela MOCKCOCK ILTA 52,63 € Hyväksytty

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin Alexandros Gallos killan ulkojäseneksi. Merkittiin tiedoksi, että

hallitukselle on tullut sähköpostiin kysymys killan jäseneksi liittymisestä. Inkeri

oli vastannut tähän.

8.2. Vuoden painopisteet -workshop
Doodle-myöhästymisestä performanssisakkoja henkilöille Tuomas, Allan,

Markus. Valitaan workshopin ajankohta kokouksen ulkopuolella.

8.3. Toimintasuunnitelmaohjeet
Merkittiin tiedoksi, että ohjeet on lähetetty toimareille. Toimintasuunnitelman

valmistumisen deadline on 3.2.

8.4. Budjettiarvion ohjeet
Merkittiin tiedoksi, että näistäkin ohjeet on lähetetty miltei kaikille toimareille.

Vielä lähettämättä olevat ohjeet lähetetään ASAP. Budjetin valmistumisen



deadline on 10.2.

8.5. Yhdistyskoulutus
Keskusteltiin AYY:n yhdistyskoulutuksen anneista. Eetu ja Kerttu olivat

paikalla, eikä mukaan tarrautunut mitään hirveän uutta, mutta läpi käytiin

tärkeitä aiheita esim. häirinnän ehkäisemisestä ja saavutettavuudesta kielen

suhteen. Slidet ovat tulossa osallistujille myöhemmin.

8.6. Vuosikokous 20.3.
Merkitään vuosikokouksen päivämäärä (maanantai 20.3.) tiedoksi. Hallitus on

töissä silloin. Vastuunjako tehdään myöhemmin.

8.7. Ponsivastuut
Jaettiin vastuut ponsiin vastaamisesta seuraavasti:

1. Hallitusrap // Anni, Inkeri

2. Kilpatanssiesitys // Elias, Tuomas

3. Leipominen kiltakokoukseen // Inka, Kerttu, Markku, Martsu

4. Hallitusspeksi // Elias, Martsu, Inka

5. Prodekon kanssa naimisiin // Anni, Inkeri, Markus

6. Prodekon kanssa saunavuoro // Allan, Markus

7. Killan prodeko-/athenelainen // Markus, Martsu

8. Kellotusranking // Allan, Eetu

9. Arpajaiset jäsenyydestä // Eetu, Kerttu

10. Dnd-taulukko // Elias

11. Virallisten kokousten pöytäkirjat nettiin // Anni

12. Tanssiaiset / excursio lavatansseihin // Markku, Tuomas

13. Siirtoäänivaalitapa // Elias, Inkeri

8.8. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin mahdollisuudesta luoda Ethanalle oma kalenteri.

Budjettiriihtä varten lähetetään hallitukselle kysely tällä viikolla, itse ajankohta

sijoittunee helmikuun viimeiselle viikolle.

9. Viestintä

9.1. Ajankohtaiset asiat
Keskusteltiin nettisivuista, jotka ovat tällä hetkellä päivityksen alla.

10. Yhteisö

10.1. TEK:in terveiset
Sara ja Owen esittelivät. TEK:in edustus piti presentaation TEK:istä, sen

tarjoamasta tuesta järjestöille ja sen palveluista tekniikan alan opiskelijoille /

sen jäsenille. Keskusteltiin myös TEK:in osallisuudesta erilaisissa tapahtumissa,

mukaan lukien Athenen tapahtumat.



Siirryttiin kokoustauolle ajassa 17.07.

Palattiin kokoustauolta ajassa 17.13.

Siirryttiin kohtaan 7.

10.2. Yhdenvertaisuuskyselyn tulokset
Pöydättiin asian käsittely seuraavan viikon kokoukseen.

10.3. Ohjeet toimarikuulumisten kysymiseen
Pöydättiin asian käsittely seuraavan viikon kokoukseen.

10.4. Ystävänpäiväkortit
Keskusteltiin ystävänpäiväkorttien lähettämisestä sidosryhmille. Näihin kuuluu

muun muassa yhteistyöyrityksiä, henkilökuntaa ja istuvan hallituksen jäsenten

perheitä. Hallitukselle tulossa jakoon lista, johon voi toivoa korttien

vastaanottajia. Muiden kiltojen kiltahuoneille tullaan myös toimittamaan

kortteja. Yksi ylimääräinen kortti säästetään arkistointitarkoituksiin.

10.5. Tulevat vuosijuhlaedustukset

Päätettiin vuosijuhlaedustukset seuraavan listan mukaan:

● KK // Kondensatio // 18.2. // Allan & Tuomas
● SiK // Potentiaalin tasaus // 18.2. // Anni & Martsu
● Inkubio // Apoptoosi // 4.3. // Markus & valtuutus
● LKS // LKS 90 v // 17.3. // Allan & Eetu
● TJK // Man@ger 23 v // 17.3. // Anni & Tuomas

Allan loi modernia taidetta ajassa 17.42.

10.6. Muut esille tulevat asiat
Käsiteltiin hallitukselle sähköpostiin tullut palaute biljardipöydän

pölyisyydestä. Elias muistuttaa Informaatioverkostojen kilta Athene ry:n

virallista kepittäjää asiasta.

11. Tapahtumat

11.1. Killanvaihto 24.1.
Keskusteltiin huomisesta killanvaihdosta ja sen järjestelyistä. Sovittiin

hallituksen järjestelyvastuista ja -aikatauluista.

Tuomas poistui kokouksesta ajassa 17.51.

11.2. Laskiaisrieha 21.2.



Päätettiin osallistua tapahtumaan telttapisteellä. Tarkastellaan kyseisen viikon

kokouksen ajankohtaa, kun kyseessä on tenttiviikko ja kyseinen tapahtuma

menee kokouksen oletusajan päälle.

11.3. Ystävänpäiväsitsit 24.2.
Merkittiin tiedoksi, että suunnittelu- ja vastuunjakotapaaminen on sovittu

Prodekon ja TiKin IE:iden kanssa tälle viikolle.

11.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että Megaskaba on uudelleenbrändätty TiK:in, FK:n ja

Prodekon+Athenen väliseksi kilpailuksi. Kiinnostusta suunnitelluilta

osallistujatahoilta on kyselty. Kertoimet eri liikuntamuodoille muuttuvat ja

tekniset yksityiskohdat järjestelyistä päivittyvät.

Tuomas palasi kokoukseen ajassa 17.55.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. ISOhaku
Siirryttiin kohdasta 5.

Ilari esitteli kohdan. Ilari ISOvastaavana järjestää haun ensi kuun alussa, kaikki

halukkaat lähettävät hakemuksensa Ilarille sähköpostilla. Keskiviikkona 1.2. ja

mahdollisesti hybriditoteutuksena Zoomissa järjestetään ISO-info ja haun

alkupamaus. Haku kestää kaksi ja puoli (2,5) viikkoa ja päättyy sunnuntaina

19.2. klo 23.59. Tämän jälkeen koittaa tenttiviikko, jonka aikana hakemukset

käydään läpi. Mahdollisimman pian maaliskuun alussa saataisiin siis selville

seuraavat ISOt.

ISOja valitaan n. 32 kpl (kandi-ISOt), n. 16 kpl (phabu-ISOt) ja n. 30 kpl

(MKV-ISOt).

Ilarilla meni baby-porkkana väärään kurkkuun ajassa 16.30.

Palattiin kohtaan 6.

12.2. Phuksikysely
Merkittiin tiedoksi, että kysely on lähetetty ja ensimmäiset vastaukset

saapuneet. Muistutellaan phukseja vastaamaan lisää.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

13. MKV-asiat

13.1. Ajankohtaiset asiat



Merkittiin tiedoksi keskustelu:

MKV-toiminnassa ei kummallisempia tapahtumia. Toimintasuunnitelman

tekeminen on edessä. On myös pohdittu Athenen Cook Book -konseptia.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Yrityssuhdehommat pyörivät. Uusia sopimuksia on tehty kolme (3) kappaletta.

Yleisesti sopimusten suhteen hinnat ovat olleet 15-30 % nousussa. Tämän

lisäksi keskusteluissa on ollut kolme (3) uutta yhteistyötä.

15. Opintoasiat

15.1. Ajankohtaiset asiat
Merkittiin tiedoksi, että TePsy-vastaavat ovat kutsuneet Kertun ekaan

tapaamiseensa. Kerttu osallistuu, tämä on torstaina 26.1.

16. Muu toiminta

16.1. Kesäpäivät 18.-20.8.
Merkittiin päivämäärä tiedoksi. Palataan asiaan, kun se on ajankohtaista.

16.2. Käyttötarkoitus hallituskaapin Polaroid-kameralle
Merkittiin tiedoksi, että ideoita kameran käyttötarkoitukseksi otetaan vastaan.

16.3. Sakkojen päivitys
Merkittiin yhdet (1) performanssisakot Allanille, Markukselle ja Tuomakselle.

16.4. Pöytäkirjojen tarkastukset
Pöytäkirjojen tarkastustilanne on hyvä. Kuluvan viikon aikana on tarkoitus

saada ensimmäiset pöytäkirjat nettisivuille.

16.5. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

17. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tullaan tulevaisuudessa sopimaan kämppäkierrosreitti ja ajankohta kyseiselle

kierrokselle. Valittiin Tuomas ottamaan asiasta vetovastuu.

Muistutettiin hallituksen jäseniä hankkimaan oma lapsuuskuva hallituskaappiin.

Keskusteltiin muiden kiltojen hallituksiin tutustumisesta. Hallituksilla on ollut tapana

hengailla muiden kiltojen hallitusten kanssa. Tähän on tulossa jatkoa. Keskusteltiin



hallituksista, joiden kanssa hengailla. Markus vastaa asian eteenpäin viemisestä.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous on tiistaina 31.1. kello 16.15.  Eväsvuorossa Inka.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.02.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________                                      ________________________________________

Maria Toivainen Markus Laine

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________                                     ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen


